



Offrire un servizio di sérigraphie professionnelle sur le verre artisanal Made in Italy

Mappa

□



Since 1958, we work glass with mastery, offering our customers unique i

tems designed and manufactured by our artisans. Mindful hands give the added value of passion, tradition completes the synthesis between modern technologies and know-how, making the product measure up to our international customers. The manual component makes the difference. Reliability and Service. Vetreria Giacon is among the most important industrial crafts reality nationwide. The uniqueness of its product and service is determined by internally managing all the glass processing production processes, ensuring a high quality standard. Additional services such as sampling, custom prototyping and management of deliveries with the latest Supply Chain logic are particularly appreciated by our Italian and foreign customers. A bet between tradition and innovation.

Descrizione

La Vitrerie Giacon est une réalité d'artisanat industriel parmi les plus importants au niveau national. Le caractère unique du produit et du service se caractérise par une gestion interne de tous les procédés de production et de travail du verre, garantissant un niveau élevé de qualité. Nos services additionnels, comme l'échantillonnage, la réalisation de prototypes personnalisés et la gestion des livraisons avec les méthodes modernes de la chaîne d'approvisionnement, sont particulièrement appréciés de nos clients italiens et étrangers. Regardez notre site et découvrez tout ce que nous sommes en mesure de réaliser.

Contatti

VETRERIA GIACON LUIGI SRL

Tel. +39 0434617811

<http://vetreriagiacon.it/index.php/home>

Via A. Carpenè 19, Brugnera, 33070

Nessun orario indicato